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НАЦИОНАЛНА ЗДРАВНООСИГУРИТЕЛНА КАСА 
София 1407, ул. „Кричим” № 1  

 

 

 

 

СТЕНОГРАФСКИ ПРОТОКОЛ 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА НАДЗОРНИЯ СЪВЕТ НА НЗОК 

ПРОВЕДЕНО НА 18 ДЕКЕМВРИ 2015 ГОДИНА 

 

 

 Днес, 18 декември 2015 г. в сградата на НЗОК, ул. Кричим 1, ет. 4 се 

проведе извънредно заседание на Надзорния съвет на НЗОК. 

 

Присъстват: 

От Надзорния съвет на НЗОК: Кирил Ананиев, д-р Бойко Пенков, д-р 

Ваньо Шарков, д-р Иван Кокалов, Тома Томов, Григор Димитров, д-р 

Евгени Тасовски, д-р Станимир Хасърджиев. 

От ЦУ на НЗОК: д-р Глинка Комитов, Иванка Кръстева. 

Отсъстват следните членове на Надзорния съвет: Бойко Атанасов  

  

Заседанието започна в 10.15 часа. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Дневният ред е пред вас. Някой има ли 

предложения за допълнения? Няма. Който е съгласен с така предложения 

дневен ред, моля да гласува. Приема се. 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Проект за корекции в Инвестиционната програма на НЗОК за 2015 

година. 
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2. Предложения за компенсирани промени по елементите на бюджета на 

НЗОК за 2015 година. 

3. Предложение за месечни стойности на лечебните заведения за болнична 

медицинска помощ за първото тримесечие на 2016 г. в изпълнение т. 4 от 

решение № РД-НС-04-108/08.12.2015 г. 

4. Предложение за утвърждаване на броя на назначаваните специализирани 

медицински дейности (СМД) и стойността на медико-диагностичните 

дейности (МДД) по типове направления по повод посещение на ЗОЛ, 

съгласно първични медицински документи по НРД за медицинските 

дейности за 2015 г. за първо тримесечие на 2016 г. по РЗОК и 

предложение за срока на действие на Постановление № 57 на 

Министерски съвет от 16.03.2015 г. да се: 

прилагат „Правила за реда за определяне на броя на назначаваните 

специализираните медицински дейности (СМД) и стойността на 

назначаваните медико-диагностични дейности (МДД) към договорите с 

изпълнители на първична и специализирана медицинска помощ “, приети 

с решение № РД-НС-04-8/27.01.2015 г. 

5. Откриване на процедура за възлагане на обществена поръчка с предмет 

„Доставка на горива за автомобилите на НЗОК и РЗОК чрез карти за 

безналично плащане“. 

6. Разни. 

ЗА – Кирил Ананиев, д-р Бойко Пенков, д-р Ваньо Шарков, д-р Иван 

Кокалов, Тома Томов, Григор Димитров, д-р Евгени Тасовски. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

Д-р Станимир Хасърджиев по време на гласуването е извън залата. 
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КИРИЛ АНАНИЕВ: По точка първа, д-р Комитов. 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: По точка първа ви предлагаме да вземете 

едно решение за извършване на корекции на кредитите между елементите 

на Единната бюджетна класификация в бюджета на НЗОК. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Всички сме чели материала. Някой има ли 

коментари, допълнения? 

Д-р Станимир Хасърджиев влиза в залата. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Ако няма никой възражения и допълнения, 

който е съгласен с проекта на решение по точка първа, моля да гласува. 

По точка 1 от дневния ред се взе следното решение: 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Приема разпределението на кредитите между елементите на Единната 

бюджетна класификация в бюджета на НЗОК за придобиване на 

нефинансови активи за 2015 г. както следва: 

в лева 

№ 

по 

ред 

Параграфи, подпараграфи, обекти 

и позиции 

ИП за 2015г. 

Решение№ 

РД-НС-04-52 

от 08.07.201 

5г. 

Увеличение/ 

намаление                        

+/- 

Коригирана 

ИП към 

31.12.2015г. 

  
Обща стойност на капиталови 

разходи 
4 000 000 -1 416 014 2 583 986 

I. 
§ 51-00 "Основен ремонт на 

дълготрайни материални активи"  
198 895 -29 504 169 391 

II. 
§  52-00 "Придобиване на 

дълготрайни материални активи"  
1 563 505 -651 483 912 022 

  
§§  52-01 "Придобиване на 

компютри и хардуер"  
788 245 33 708 821 953 

  
§§ 52-03 "Придобиване на друго 

оборудване машини и съоръжения" 
115 260 -25 191 90 069 

  
§§ 52-04 "Придобиване на 

транспортни средства“  
660 000 -660 000 0 

III. 

§ 53-00 " Придобиване на 

нематериални дълготрайни 

активи“ 

2 237 600 -735 027 1 502 573 
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§§ 53-01 "Придобиване на 

програмни продукти и лицензи за 

програмни продукти“ 

2 237 600 -735 027 1 502 573 

 

2. Излишъкът на средства по параграф „Придобиване на нефинансови 

активи“, в размер на 1 416 014  лв., да бъде насочен към параграфите за 

здравноосигурителни плащания. 

ЗА – Кирил Ананиев, д-р Бойко Пенков, д-р Ваньо Шарков, д-р Иван 

Кокалов, Тома Томов, Григор Димитров, д-р Евгени Тасовски, д-р 

Станимир Хасърждиев. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Точка втора. 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: Точка втора е Предложения за 

компенсирани промени по елементите на бюджета на НЗОК за 2015 година 

за осигуряване на бюджетни средства за извършване на плащанията, 

дължими до 31.12.2015 г. 

Текущото изпълнение към 30.11.2015 г. на бюджета на НЗОК по 

направления на средствата е представено в колона 5 от таблица 1, която 

може да я видите на страница 11. Постъпилите до 30 ноември 2015 г. 

приходи и трансфери – всичко са в общ размер на 2 805 777 хил. лв., от 

които размерът на здравноосигурителните приходи от 2 767429 хил. лв. е 

по данни преди писмо от Министерство на финансите за приходите от 

здравноосигурителни вноски по чл. 159 от Закона за публичните финанси и 

получените трансфери от министерство на здравеопазването са 21 935 хил. 

лв. 

Извършените до 30 ноември 2015 г. разходи и трансфери – всичко са 

в общ размер на 2 857 788 хил. лв. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Нали сме го чели това? Да не се повтаряме. 
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КИРИЛ АНАНИЕВ: Ако някой има някакви питания или 

предложения. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Имам питане. Какво допълнително ще дойде 

от преизпълнение на вноски? Защото накрая се казва, че като дойдат 

Глинка ще ги разпределя, ама аз искам да видя какво разпределя. 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: В следваща точка ще видите 

предложението за корекциите, т.е. в решението. 

ГАНКА АВРАМОВА: То е едно дълго решение с много таблички. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Аз по точка 8 на това решение. Аз затуй 

зададох въпроса, към дългото решение. 

ГАНКА АВРАМОВА: Националната агенция за приходите ни 

изпрати писмо с оценка след 10 декември за преизпълнението на 

здравноосигурителните вноски. Размерът на преизпълнението е 41 947 504 

лева, които ние в таблицата, която имате в материала сме отразили като 

допълнителен източник за приходи. Но тъй като § 1, който е в Преходни и 

заключителни разпоредби на Закона казва, че преизпълнението на 

здравноосигурителните приходи от НАП могат да се ползват за разходи 

само сумите над реда трансфер от централния бюджет, който е в размер на 

18 милиона, така че ние ви предлагаме да вземете решение за сумата, която 

е разликата в размер на 23 843 383. Това да бъде разпределено за 

здравноосигурителните плащания, за които имаме регистриран недостиг. И 

вътре в решението можете да видите как предлагаме да бъдат 

разпределени. На страница 9 предлагаме на Надзорния съвет на основание 

§ 1 и предложения ред по-нагоре в точките да вземе решение за 

разпределение на стойността от 23 947 504 лв., която е разликата. И 

предлагаме следното разпределение. За здравноосигурителни плащания, 

които имат регистриран недостиг от таблицата в материала за първична 

извънболнична медицинска помощ, за специализирана, за дентална, 
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медико-диагностична, лекарствени продукти за злокачествените 

заболявания в болничната помощ и болнична медицинска помощ. Това са 

тези пари, които разпределяме в § 1, предлагаме да бъдат разпределени. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: На аптеките ще дадем ли? 

ГАНКА АВРАМОВА: За момента не сме разчели преизпълнението. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Какво правим с тези 10 милиона, които 

евентуално ще дойдат от централизираните вноски и евентуално с тези 3 

милиона, които ще дойдат?  

ГАНКА АВРАМОВА: Ние не сме ги получили още. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Ние трябва да вземем един от двата възможни 

варианта. Или всичко да отиде за домашно лечение, което казвам често, аз 

мисля, че това е най-правилното или да платим онкологията, която за 

пореден път ни изненадва с нови 5 милиона. Това трябва да решим. Аз 

мисля, че това е горе-долу 50 % ще платим на аптеките. Аз мисля, че това е 

най-доброто, но всеки човек трябва да си каже мнението. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: 5 милиона са 2 на сто от общия разход за 

лекарства в онкологията, а за аптеките решаваме въпроса за 50 на сто. Ако 

трябва да търсим приоритет… 

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: Освен това аптеките са малки 

юридически субекти. За тях забавяне на един период може да бъде фатално. 

Тук става въпрос за хиляди аптеки, които са самостоятелни. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: До размера на сумата, която ще получим от 

министерство на финансите за централизираните здравноосигурителни 

вноски по чл. 159 от Закона за публичните финанси и трите милиона от 

министерство на здравеопазването. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Все пак да знаят. Това е добро решение. 

Нека да го запишем. 
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ГРИГОР ДИМИТРОВ: За да няма недоразумение да формулираме 

точно решението, за да няма после спекулации. Има години, в които тези 

плащания за ноември месец са плащани през следващата година. Това, 

което правим сега е по-доброто от това, което е правено през онези години.  

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Абсолютно съм съгласен.  

КИРИЛ АНАНИЕВ: Добре, хайде да видим как ще формулираме 

решението. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Ние, според мен, две неща трябва да 

направим. Първо това, което е предложила тука в този разчет трябва да го 

приемем. И тогава вече решаваме другите въпроси. Но да имаме нещо, на 

което стъпваме. 

Обсъжда се как да се запише текста на решението. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Предлагам да я гласуваме точката. Който е 

съгласен с окончателния текст на решението по точка втора, моля да 

гласува. Приема се. 

По точка 2 от дневния ред се взе следното решение: 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Приема вътрешно-компенсирани промени от средствата за издръжка на 

административните дейности, в размер на 60 190 лв. за отчитаните като:   

– Трансфери между бюджети и сметки за средствата от ЕС (нето), 

разходи за заплащане по изпълнението на сключен договор по Оперативна 

програма „Административен капацитет“ от РЗОК Перник в размер на 1 768 

лв., съгласно реда на указания на Министерство на финансите ДДС № 

01/26.01.2015 г. и ДДС № 06/04.04.2008 г.; 

– Предоставени трансфери на НАП по чл. 24, т. 6 от ЗЗО, разходи за 

заплащане на такса за обслужване събирането на здравноосигурителни 
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вноски от НАП, определена по реда на § 5 от ЗБНЗОК за 2015 г., в размер 

на 58 442 лв. 

в лева

№ по ред Увеличение 60 190

II. РАЗХОДИ И ТРАНСФЕРИ - ВСИЧКО 60 190 

2. Предоставени трансфери на НАП по чл. 24, т.6 от ЗЗО 58 422 

3. Трансфери между бюджети и сметки за средствата от ЕС (нето) 1 768 

3.1. - предоставени трансфери (-) 1 768 

№ по ред Намаление 60 190

II. РАЗХОДИ И ТРАНСФЕРИ - ВСИЧКО 60 190

1. РАЗХОДИ 60 190

1.1. Текущи разходи 60 190

1.1.2. Издръжка на административните дейности 60 190

Показатели по ЗБНЗОК за 2015 г.

 

2. Да се освободят средства в размер на 8 000 000 лева от „Резерв, 

включително за непредвидени и неотложни разходи“, с които да се 

увеличат средствата за здравноосигурителни плащания за лекарствени 

продукти за лечение на злокачествени заболявания в условията на 

болничната медицинска помощ. 

в лева

№ по ред Увеличение 8 000 000

II. РАЗХОДИ И ТРАНСФЕРИ - ВСИЧКО 8 000 000 

1. РАЗХОДИ 8 000 000 

1.1. Текущи разходи 8 000 000 

1.1.3. Здравноосигурителни плащания 8 000 000 

1.1.3.6.
Лекарствени продукти за лечение на злокачествени заболявания в 

условията на болничната медицинска помощ
8 000 000

№ по ред Намаление 8 000 000

II. РАЗХОДИ И ТРАНСФЕРИ - ВСИЧКО 8 000 000

1. РАЗХОДИ 8 000 000

1.4. Резерв, включително за непредвидени и неотложни разходи 8 000 000

Показатели по ЗБНЗОК за 2015 г.

 

3. Приема вътрешно-компенсирани промени в средствата за разходи и 

трансфери по бюджета на НЗОК за насочване на прогнозните остатъци на 

средства към 31.12.2015 г., за покриване на част от прогнозния недостиг на 

средства за здравноосигурителни плащания за болничната медицинска 

помощ, както следва: 
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в лева

№ по ред Увеличение 5 986 039

II. РАЗХОДИ И ТРАНСФЕРИ - ВСИЧКО 5 986 039 

1. РАЗХОДИ 5 986 039 

1.1. Текущи разходи 5 986 039 

1.1.3. Здравноосигурителни плащания 5 986 039 

1.1.3.8. Болнична медицинска помощ 5 986 039

№ по ред Намаление 5 986 039

II. РАЗХОДИ И ТРАНСФЕРИ - ВСИЧКО 5 986 039

1. РАЗХОДИ 5 986 039

1.1. Текущи разходи 4 570 025

1.1.1. Разходи за персонал 590 458

1.1.2. Издръжка на административните дейности 2 409 542

1.1.3. Здравноосигурителни плащания 1 570 025

1.1.3.7. Медицински изделия, прилагани в болничната медицинска помощ 1 570 025

1.3. Придобиване на нефинансови активи 1 416 014

Показатели по ЗБНЗОК за 2015 г.

 

4. Приема ред по § 1 от ЗБНЗОК за 2015 г. за ползване на преизпълнението 

на приходите от здравноосигурителни вноски и неданъчни приходи над 

сумата на трансфера по чл. 1, ал. 1, ред 2 на ЗБНЗОК за 2015 г., като 

източник за допълнителни здравноосигурителни плащания над утвърдените 

разходи и предоставени трансфери по бюджета на НЗОК, както следва: 

4.1. Информация за текущо изпълнение на бюджета на НЗОК за 2015 

г. 

4.2. Оценка за необходими средства за плащане до 31.12.2015 г.  

4.3. Определяне на остатък/недостиг на средства по направленията на 

разходите спрямо утвърдения годишен план. 

4.4. Приемане на вътрешно-компенсирани промени по направленията 

на разходите за насочване на показаните остатъци на средства, за 

покриване на показания недостиг на средства по т. 4.3. 

4.5. Определяне на очакваната обща стойност на преизпълнението на 

здравноосигурителните приходи към 31.12.2015 г. 

4.6. Определяне на стойността на преизпълнението по т. 4.5. над 

сумата на Трансфер от централния бюджет за покриване на недостига от 
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средства (в размер на 18 000 хил. лв.), което може да се ползва като 

източник за допълнителни здравноосигурителни плащания.  

4.7. Вземане на решение от Надзорен съвет на НЗОК за 

разпределение на стойността по т. 4.6. за покриване на показан недостиг на 

средства по т. 4.3., непокрит в т. 4.4. 

5. Съгласно информацията от Националната агенция за приходите (НАП) за 

очакваното преизпълнение на администрираните от НАП приходи за НЗОК 

към 31.12.2015 г. с 41 947 504 лв. и допълнителните здравноосигурителни 

приходи по т. 8 от настоящото решение, по приетия ред в т. 4 приема 

увеличаване на средствата за здравноосигурителни плащания с 

преизпълнението на здравноосигурителните приходи, в размер от 34 

447 504 лв., както следва: 

в лева

№ по ред Увеличение 34 447 504

I. ПРИХОДИ И ТРАНСФЕРИ - ВСИЧКО 34 447 504

1. Здравноосигурителни приходи 34 447 504

1.1. Здравноосигурителни вноски 34 447 504

№ по ред Увеличение 34 447 504

II. РАЗХОДИ И ТРАНСФЕРИ - ВСИЧКО 34 447 504 

1. РАЗХОДИ 34 447 504 

1.1. Текущи разходи 34 447 504 

1.1.3. Здравноосигурителни плащания 34 447 504 

1.1.3.1. Първична извънболнична медицинска помощ 2 063 445 

1.1.3.2. Специализирана извънболнична медицинска помощ (вкл. за КД(А)Н) 4 258 984

1.1.3.3. Дентална помощ 2 177 396

1.1.3.4. Медико-диагностична дейност 1 885 833

1.1.3.5.
Лекарствени продукти, медицински изделия и диетични храни за 

специални медицински цели, за домашно лечение на територията на 
8 319 162

1.1.3.6.
Лекарствени продукти за лечение на злокачествени заболявания в 

условията на болничната медицинска помощ
8 097 517

1.1.3.8. Болнична медицинска помощ 7 645 167

Показатели по ЗБНЗОК за 2015 г.

 

6. Заплащането на 5 208 хил. лв. от заявените през м. декември 2015 г. 

здравноосигурителни плащания за лекарствени продукти за лечение на 

злокачествени заболявания в условията на болничната медицинска помощ 

да се извърши през м.януари 2016 г. 
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7. Приема компенсирани промени за намаление в общ размер от 104 121 лв. 

по средствата от трансфери от Министерство на здравеопазването по реда 

на § 2 от ПЗР на ЗБНЗОК за 2015 г.  

8. Да се извърши частично заплащане към договорните партньори за 

предоставените в отчетен период 01 - 15.11.2015 г. лекарствени продукти, 

медицински изделия и диетични храни за специални медицински цели, за 

домашно лечение на територията на страната с размера на допълнителните 

здравноосигурителни приходи по чл. 159 от Закона за публичните финанси 

в размер 10 500 000 лв. (отразени в промените по т. 5) и възстановените 

средства от Министерство на здравеопазването в размер 3 110 477,34 лв. за 

начислени  дължими, съгласно §13 от ЗБНЗОК за 2014 година, целеви 

субсидии /трансфери/ от Министерство на здравеопазването, във връзка със 

заплатени от НЗОК  доставени количества ваксини за задължителните  

имунизации и реимунизации  в периода 01 януари 2014 г. – 1 април 2014 г. 

9. Приема компенсираните промени по бюджета на НЗОК за 2015 г. във 

връзка с т. 7 и възстановените средства от Министерство на 

здравеопазването по т. 8, както следва: 
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в лева

№ по ред Увеличение 3 006 356

I. ПРИХОДИ И ТРАНСФЕРИ - ВСИЧКО 3 006 356

4. Получени трансфери от Министерството на здравеопазването, в т.ч.: 3 006 356 

4.1.

Получени трансфери от МЗ за финансиране на разходите за:

лекарствени продукти – ваксини и дейности по прилагането им за

здравните дейности по чл. 82, ал. 2, т. 3 от Закона за здравето (ЗЗ); за

дейности за здравно неосигурени лица, включващи: комплексно

диспансерно (амбулаторно) наблюдение при пациенти с кожно-

венерически и психиатрични заболявания; интензивно лечение; дейности

по чл. 82, ал. 1, т. 2 от ЗЗ и за сумите по чл. 37, ал. 6 от Закона за здравното

осигуряване (ЗЗО)

-104 121 

4.2. Други трансфери 3 110 477 

№ по ред Увеличение 3 006 356

II. РАЗХОДИ И ТРАНСФЕРИ - ВСИЧКО 3 006 356 

1. РАЗХОДИ 3 006 356 

1.1. Текущи разходи 3 006 356 

1.1.3. Здравноосигурителни плащания 3 110 477 

1.1.3.5.

Лекарствени продукти, медицински изделия и диетични храни за 

специални медицински цели, за домашно лечение на територията на 

страната 

3 110 477

1.2. Плащания от трансфери от МЗ по ал. 1, ред 4 от ЗБНЗОК -104 121 

1.2.1.
Лекарствени продукти – ваксини и дейности по прилагането им по чл. 82, 

ал. 2, т. 3 от ЗЗ
-926 670 

1.2.2.
Дейности за здравно неосигурени лица, включващи: комплексно 

диспансерно (амбулаторно) наблюдение при пациенти с кожно-
-25 042 

1.2.3. Дейности за здравнонеосигурени жени по чл. 82, ал. 1, т. 2 от ЗЗ -530 080 

1.2.4. Суми по чл. 37, ал. 6 от ЗЗО 1 377 671

Показатели по ЗБНЗОК за 2015 г.

 
 

10. Приема месечно разпределение на бюджета на НЗОК за 2015 г., в 

приложение към настоящото решение.  

11. Възлага на управителя на НЗОК да утвърди разпределението на 

средствата по бюджетните сметки на ЦУ на НЗОК и РЗОК за 2015 година, 

съгласно настоящото решение. 

12. При формиране на средства по бюджета на НЗОК от неусвоен лимит по 

СЕБРА към 31.12.2015 г., да се разпределят и издължат за 

здравноосигурителни плащания. 

13. Възлага на управителя на НЗОК да утвърди съответните размери на 

стойностите за здравноосигурителни плащания с вътрешно-компенсирани 

промени по т. 12 от настоящето решение. 
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ЗА – Кирил Ананиев, д-р Бойко Пенков, д-р Ваньо Шарков, д-р Иван 

Кокалов, Тома Томов, Григор Димитров, д-р Евгени Тасовски, д-р 

Станимир Хасърждиев. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Сега искам да кажа нещо и да се запише в 

протокола. Това, че гласуваме това разпределение е благодарение на две 

неща, които не трябва да ги забравяме. Първото нещо е добрата работа на 

Националната агенция за приходите, които осигури Бойко допълнителни 

приходи за здравноосигурителната система. Това трябва да се отбележи. 

Второто нещо, което трябва да се отбележи е, благодарение на приетата 

Наредба 10, за лекарствата имаме допълнителен приход от 43 милиона 

лева. Т.е. ако нямаме тези, то дефицитът щеше да е много по-голям. И на 

трето място казвам, не бива да забравяме – силна рестрикция по отношение 

на административните разходи, което не е най-правилната политика. Ние 

по отношение на административните разходи сме икономисали не по-малко 

от 10 милиона. Т.е. ние близо 100 милиона сме осигурили като колективен 

орган и благодарение на мерките не сме допуснали да има дефицит. Тъй 

като сметката, която правихме в началото на годината беше, че ще имаме 

дефицит от 150 милиона. Нека това нещо да се знае и да не се забравя. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Нека да добавя, че благодарение на добрата 

работа на администрацията на касата и на членовете на Надзорния съвет 

това се случва.  

Д-Р ЕВГЕНИ ТАСОВСКИ: Да добавя и аз нещо. Тези подобрени 

събирания и добрия финансов резултат е благодарение на политическата 

воля на управлението с тази нова наредба и искам да кажа все пак, че 

фармацевтичната индустрия адекватно реагира, въпреки че трябваше да 

плати тези 44 милиона, тя постъпи достатъчно отговорно и благодарение и 
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на г-жа Кръстева в тези добри договорни процеси бързо успя за тези три 

месеца да се вземат тези средства в последните три месеца на годината. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Точка трета. Само, ако някой има някакви 

бележки, някакви анализи, някакви възражения да чуем. Аз лично само 

искам да попитам как решихме, че с 6 милиона решихме да завишим 

разхода от 126 на 132? На базата на какъв принцип е направено това нещо? 

Това ми е първото питане. И второто е какво правим с тези болници, които 

ще получат лиценз до края на годината и трябва да се сключат договори? 

Говоря за периода януари – март.  

ИВАНКА КРЪСТЕВА: За дейност януари ще трябва анекси да се 

сключват. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Тук според мен не са предвидени такива 

средства. Някой да ми отговори на тези два въпроса. 

ГАНКА АВРАМОВА: Предвиждаме да предложим тази сума, като 

нашия разчет е следния. Четири месеца по 132, ако се приеме, защото това 

е времето до сключване на Националния рамков договор, така или иначе 

ние от 1 април при сключен рамков договор трябва да сме договорили 

другия механизъм, по който Законът за бюджета ни задължава да работим 

със следенето на обеми и без да се разпределят месечни стойности на 

лечебните заведения. В тази връзка, ако извадим от милиард 343, сумата по 

параграфа, 530 се получават четирите месеца по 132. Остават 812 милиона. 

Предвиждаме в разчетите, които ще направим по наредбата за основния 

пакет, мисля че днес трябва да излезе втората част на наредбата, 

предвиждаме да предложим 190 милиона за болнична помощ от резерва, с 

които да се покрият плащанията от април месец дейност до октомври, тъй 

като сме заложили в проекта на НРД идеята и това е съгласувано с 

лекарския съюз да прескачаме един месец плащане. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Ще отложим едно плащане за 2017 г.? 
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ГАНКА АВРАМОВА: Да. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Т.е. 2017 г. ще имаме 12 или 13 плащания? 

ГАНКА АВРАМОВА: За пръв път договорът започва април и 

завършва в другата бюджетна година април и ние всъщност ще имаме 

рамков договор със съсловните организации, който ще обхваща два 

бюджети периода. И ние трябва сега да разчетем за до края на годината, 

като предвиждаме прескачането в болнична помощ с един месец заради 

предварителния контрол и внезапния контрол и така месеците на дейност, 

която предвиждаме да се плати е 7 – април, май, юни, юли, август, 

септември и октомври. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Хората ще получат с един месец по-малко… 

ГАНКА АВРАМОВА: Те са съгласни. Ние сме се договорили с 

лекарския съюз принципно. 

Д-Р ВАНЬО ШАРКОВ: Искам да изкоментирам нещо, което ни се 

появи тази година като проблем във връзка със средствата на Централно 

управление. Появи ни се като проблем плащането, което сега правим за 

онкохирургията, което миналия път го направихме, средствата, които не 

бяхме предвидили на Централно управление и на Централно управление до 

сега не бяхме предвидили за РЕТ/СТ, а те са две в цялата държава и там са 

прогнозируем брой изследвания и прогнозируем разход. За това говорихме 

с Бойко вчера единия вариант е да завишим средствата в Централно 

управление с два милиона за РЕТ/СТ. Тези пари ще бъдат напълно 

достатъчни да покрием тези месеци. 

Д-Р БОЙКО ПЕНКОВ: Имаме 300 000 новооткрити болни. Сложете 

на всичките да им се прави РЕТ/СТ, ако се направи и ще видите колко ще е 

разхода. 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: И какво предлагате? 
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Д-Р ВАНЬО ШАРКОВ: Да увеличим бюджета с два милиона на 

Централно управление. Предлагам на следващо заседание да вземем 

принципно решение тези неща да влязат на централно управление. Там да 

бъдат увеличени средствата. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Прав си за това. Имаме няколко неща, които 

са на централно управление и трябва да ги уточним за следващата година. 

Трябва да направим някакъв бюджет на централно управление и това да се 

направи като задание. Има неща, които не са предвидени там, а трябва да 

влязат.  

КИРИЛ АНАНИЕВ: Някакви възражения по предложението по 

точка трета? Само останахме с незнанието какво ще правим с новите 

болници, с новите техники. 

Д-Р БОЙКО ПЕНКОВ: Няма да има нови болници, има разширение 

на дейности. 

ИВАНКА КРЪСТЕВА: Тях ще ги анексираме за новите дейности. 

Те не са нови договорни партньори. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Да гласуваме точката. Сега не можем да 

предвидим всичко, което ще се случи. Който е съгласен с предложеното 

решение, моля да гласува. Приема се. 

По точка 3 от дневния ред се взе следното решение: 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Утвърждава месечни стойности за дейностите по чл. 3, ал. 1, т. 1 от 

Правилата към индивидуалните договори на изпълнителите на болнична 

медицинска помощ (БМП) на обща месечна стойност от 106 768 909 лв., 

съгласно приложение 1 към настоящото решение, за месеците на дейност 

заплащани през първо тримесечие на 2016 г. 



17 

 

2. Възлага на управителя на НЗОК да разпореди на директорите на РЗОК, 

утвърдените стойности, съгласно т. 1 от това решение, да бъдат отразени в 

Приложение № 2 към съответните индивидуални договори с изпълнителите 

на БМП. 

ЗА – Кирил Ананиев, д-р Бойко Пенков, д-р Ваньо Шарков, д-р Иван 

Кокалов, Тома Томов, Григор Димитров, д-р Евгени Тасовски, д-р 

Станимир Хасърждиев. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Понеже работим по инерция януари месец и 

правим плащания за декември за централизираните плащания трябва да се 

направи разчет и този разчет да го утвърдим. Това, което каза и д-р 

Шарков, и други неща, трябва да се направи сметка и да го видим какво е. 

Хемодиализи имаме и какво ли не централизирано. Искаме да го видим. 

Това за следващо заседание. Да знаем, че ще го видим. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Четвърта точка. Стандартите. 

ГАНКА АВРАМОВА: Тук трябва да приемете както по примера на 

болничната помощ правилата да важат, тези правила, които сега действат. 

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: Ние нямахме ли такова решение 

преди няколко заседания, че правилата продължават да действат до 

приемането на нов рамков договор? 

ГАНКА АВРАМОВА: Това беше за болнична помощ. А това е за 

извънболничната. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Ако няма въпроси... Колеги, който е съгласен с 

предложения проект на решение, моля да гласува. 

По точка 4 от дневния ред се взе следното решение: 
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НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Приема за срока на действие на Постановление № 57 на Министерски 

съвет от 16.03.2015 г. за приемане на методики за остойностяване и за 

заплащане на медицинската помощ по чл. 55, ал. 2, т. 2 от Закона за 

здравното осигуряване прилагането на „Правила за реда за определяне на 

броя на назначаваните специализираните медицински дейности (СМД) и 

стойността на назначаваните медико-диагностични дейности (МДД) към 

договорите с изпълнители на първична и специализирана медицинска 

помощ за 2015 г.“ (Правилата), приети с решение № РД-НС-04-8/27.01.2015 

г.  

2. Утвърждава, в приложение към настоящото Решение, броя на 

назначаваните специализирани медицински дейности (СМД) и стойността 

на медико-диагностичните дейности (МДД) по типове направления по 

повод посещение на ЗОЛ, съгласно първични медицински документи по 

НРД за медицинските дейности за 2015 г. за първо тримесечие на 2016 г. по 

РЗОК. 

ЗА – Кирил Ананиев, д-р Бойко Пенков, д-р Ваньо Шарков, д-р Иван 

Кокалов, Тома Томов, Григор Димитров, д-р Евгени Тасовски, д-р 

Станимир Хасърждиев. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Точка пета. Откриване на процедура… 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: Откриване на процедура за възлагане на 

обществена поръчка с предмет „Доставка на горива за автомобилите на 

НЗОК и РЗОК чрез карти за безналично плащане“. 
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КИРИЛ АНАНИЕВ: Има ли някой възражения или предложения? 

Ако никой няма възражения, моля да гласуваме. Който е „за“. Приема се. 

По точка 5 от дневния ред се взе следното решение: 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Разрешава откриване на процедура на договаряне без обявление за 

възлагане на обществена поръчка с предмет: „Доставка на горива за 

автомобилите на Националната здравноосигурителна каса и Районните 

здравноосигурителни каси чрез карти  за безналично разплащане”. 

2. Възлага на управителя на НЗОК да организира провеждането на 

процедурата по т. 1 и да сключи договор с регистрирано на „Софийска 

Стокова Борса“ АД дружество, което да сключи и подпише борсов договор 

за покупко-продажба на стоки на „Софийска Стокова Борса“ АД, чрез 

оторизиран свой брокер от името и за сметка на НЗОК, при условията на 

предоставените му Технически изисквания и Поръчка-спецификация.  

ЗА – Кирил Ананиев, д-р Бойко Пенков, д-р Ваньо Шарков, д-р Иван 

Кокалов, Тома Томов, Григор Димитров, д-р Евгени Тасовски, д-р 

Станимир Хасърждиев. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Точка 6. Разни. И първа от разни е свързана с 

европейските задължения и разпределението на 60 милиона. Имате я 

табличката. Най-голямата сума е естествено Германия с 34 милиона и 300. 

Ще го договаряме това нещо февруари месец. 

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: Това ще е предложението, с 

което ще ходим. 
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Д-Р БОЙКО ПЕНКОВ: Ние отиваме с подготвено решение, пък 

каквото стане. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Аз имам едно предложение. Да се запише на 

всеки три месеца съответната дирекция да внася в Надзорния съвет 

информация за плащанията. На всеки три месеца писмена информация без 

да ги подканваме, че искаме тази информация. Който е директор на 

дирекцията да си знае.  

Д-Р БОЙКО ПЕНКОВ: И отделно трябва да се направи една среща, 

която да е между каса, министерство, „Фонд за лечение на деца“, за да 

може да се направи механизъм за издаването на формуляри S2. Трябва да 

се направи алгоритъм. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Друго има ли? Има ли решение? 

ГАНКА АВРАМОВА: Да, че приема предложените… 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Допълни предложението на г-н Димитров. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: И това на д-р Пенков. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: За срещата между „Фонда за лечение на 

деца“, министерството и касата. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Много добре е направен материала, но 

трябва да се следи и аз затова предложих това решение да го следим и да 

видим дали се изпълнява. Трябва да се носи отговорност и да не се 

изненадваме. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Който е съгласен с предложения проект на 

решение, моля да гласува. 

По точката се взе следното решение: 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 
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1. Приема в предложения, съгласно т. 3 от решение № РД-НС-04-

109/08.12.2015 г., План на плащанията през 2016 г. по всички искове, 

постъпили по реда на правилата за координация на системите за социална 

сигурност, в това число и от страна на Германия, който да послужи като 

база за разговорите по време на двустранната среща с германската 

делегация през м.февруари 2016 г. в гр. София, България.  

2. Възлага на управителя на НЗОК на всеки три месеца да представя 

информация на Надзорния съвет относно плащанията по Правилата за 

координация на системите за социална сигурност. 

3. Възлага на управителя на НЗОК да организира съвместна среща с 

представители на НЗОК, министерство на здравеопазването и „Фонд за 

лечение на деца“ за изработване на общ алгоритъм за даване на разрешение 

за лечение в чужбина. 

ЗА – Кирил Ананиев, д-р Бойко Пенков, д-р Ваньо Шарков, д-р Иван 

Кокалов, Тома Томов, Григор Димитров, д-р Евгени Тасовски, д-р 

Станимир Хасърждиев. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

Д-Р ВАНЬО ШАРКОВ: Може ли да кажа нещо. Миналия път взехме 

решение. Сега се оказва, че за „Александровска“ за РЕТ/СТ проверената 

дейност не сме взели решение да се заплати. Аз останах с впечатление, че 

сме го гласували. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Ние гласувахме тези, които са за онко, без 

доброкачествените и други. 

Д-Р ВАНЬО ШАРКОВ: Ама това гласуване не включва ли РЕТ/СТ? 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Аз имам едно предложение. Дайте да го 

видим и да решим. 
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Д-Р ВАНЬО ШАРКОВ: Предния път решихме следното нещо. 

Първо по отношение на клиничните пътеки, които касаят злокачествени 

заболявания да бъдат платени и вкарахме в това нещо и злокачествените 

заболявания по процедура 13. След това се оказа, че не сме го приели това, 

а сме приели само за клиничните пътеки. Аз съм сигурен, че гласувахме и 

за РЕТ/СТ. Ако трябва да го препотвърдим това да го гласуваме втори път. 

В протокола не го пише това. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Кой гледа протокола? 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: Аз го гледам. Ама вие не сте видели, че 

там има и друга болница. Истината е, че има една друга болница и затова 

станаха толкова.  

Д-Р ВАНЬО ШАРКОВ: Не е така. Областната болница имаше друга 

сума. 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: Първо, кой ви е направил тези 

предложения, за да ги гласувате?  

Д-Р ВАНЬО ШАРКОВ: Аз съм го направил.  

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: След като е направена проверката сега 

ще го гласувате. Аз не виждам защо не гласувате за процедура 13 сега. 

Предния път не е гласувано. Предлагам ви да вземете решение за следните 

пет болници – УМБАЛ „Александровска“, това, което до сега говорихме за 

процедура 13 - 446 000 лв. 

Д-Р ВАНЬО ШАРКОВ: Става въпрос за злокачествените. 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: На СБАЛИПБ „Проф. Иван Киров“, това 

е инфекциозната болница в София и три малки болници – Дулово, 

Търговище и „Света Екатерина“ – Димитровград. Покажи проекта на 

решение. Ето го. 
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Д-Р ЕВГЕНИ ТАСОВСКИ: Въпросът е, че има и други писма. Те в 

същия контекст ли са или са други? 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Имаше писма за надлимитната, не са в този 

контекст. 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: Това са единствените писма, които имат 

положителни становища от РЗОК. Това е, което предлагам да гласувате. 

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: Аз питам с първа градска какво 

стана? 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: Те не са само тези. Те са много. Но от 

районната каса не са дошли писма. 

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: Те са си били в лимита, просто е 

било затворено отделението поради ремонт. Те си ги искат отдавна тези 

пари, а ние продължаваме да отлагаме. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Който е съгласен с предложения проект на 

решение, моля да гласува. 

Д-Р ВАНЬО ШАРКОВ: Трябва да имаме отговор. Като казваме 

онкология да знаем какво е, като казваме „Александровска“ знаем, че е за 

РЕТ/СТ, като казваме инфекциозната болница защо ги гласуваме? Защото 

имаше случаи с бурцелоза и взривиха обстановката. Другите защо ги 

гласуваме на Димитровград, защото е свързано с бежанската криза? 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Така е. Те не бяха предвидени. 

Д-Р ВАНЬО ШАРКОВ: А за очната болница каква е причината? 

ИВАНКА КРЪСТЕВА: Спешни случаи. 

Д-Р ЕВГЕНИ ТАСОВСКИ: Колко е сумата? 

ИВАНКА КРЪСТЕВА: Седем хиляди и нещо. 

Д-Р ЕВГЕНИ ТАСОВСКИ: Въпросът е дали са проверени от РЗОК. 
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ИВАНКА КРЪСТЕВА: Проверени са. Всичко това е след проверка. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Нека това, което каза д-р Шарков да го 

видим написано. За кои и защо. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: В докладната е записано. 

ГРИГОР ДИМИТРОВ: Добре, в решението да се запише за какво е, 

за да се знае. Трябва да е записано точно, за да се знае, че само за 

онкологични заболявания, а не изобщо доплащане. 

Д-Р ЕВГЕНИ ТАСОВСКИ: И то след проверка. 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: Има и положителни становища от РЗОК. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Докладната да е неразделна част от 

решението. Записахме, че докладната е неразделна част от протокола. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Който е съгласен с проекта на решение, моля 

да гласува. 

По точката се взе следното решение: 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. На УМБАЛ „Александровска“ ЕАД да се изплатят установените 

конкретни случаи на лекувани пациенти със злокачествени заболявания, 

проверени и отчетени в информационната система на НЗОК, по Процедура 

№ 13 „Позитронно-емисионна томография-компютърна томография 

(РЕТ/СТ)“ по решение № РД-НС-04-104/09.11.2015 г. в размер 446 000 лв. 

2. На СБАЛИПБ „Проф. Иван Киров“ ЕАД за периода на извършване на 

дейността м. март – м. септември 2015 г. да се заплатят проверените от 

контролните органи на РЗОК - София град случаи на лекувани пациенти, 

отчетени в информационната система на НЗОК, над утвърдените стойности 

в размер на 312 357 лв. 
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3. На МБАЛ – „Дулово“ ЕООД за периода на извършване на дейността 

м.септември – м.ноември 2015 г. да се заплатят проверените от 

контролните органи на РЗОК - Силистра случаи на лекувани пациенти, 

отчетени в информационната система на НЗОК, над утвърдените стойности 

в размер на 162 488 лв. 

4. На СОБАЛ – „Д-р Тасков“ ООД за периода на извършване на дейността 

за м.ноември 2015 г. да се заплатят проверените от контролните органи на 

РЗОК - Търговище случаи на лекувани пациенти, отчетени в 

информационната система на НЗОК, над утвърдените стойности в размер 

на 7 397 лв. 

5.На МБАЛ „Св.Екатерина“ ЕООД, гр. Димитровград за периода на 

извършване на дейността м. март –м. ноември 2015г. да се заплатят 

проверените от контролните органи на РЗОК Хасково случаи на лекувани 

пациенти, отчетени в информационната система на НЗОК, над утвърдените 

стойности в размер на 185 732 лв. 

ЗА – Кирил Ананиев, д-р Бойко Пенков, д-р Ваньо Шарков, д-р Иван 

Кокалов, Тома Томов, Григор Димитров, д-р Евгени Тасовски, д-р 

Станимир Хасърждиев. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: В точка разни предлагам един списък от 

лечебни заведения, които са изпълнители на болнична медицинска помощ 

по договор за 2015 г. Но това е само, за да ги проверим за някога 2016 г., 

защото става въпрос за структуроопределящи здравния сектор болници, в 

които най-основните два показателя, за да влязат в този списък е, че имат 

всички те спешни приемни отделения и имат трето ниво на ОАРИЛ. Това 

са 39 болници. Да ги проверим. 
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ГРИГОР ДИМИТРОВ: Защо трябва ние да решаваме, а не ти? 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Защото като я проверим тази дейност тя ще 

се верифицира и утре ще искат да се плати. Направи ли се проверка и се 

верифицира, че тя е направена тази дейност ще трябва да се фактурира и ще 

трябва да се плати. С какво ще платим? Тези всичките дето са надлимитна 

искат проверка, че е свършена тази работа и като отидем да ги проверим и 

ще се окаже, че е свършена ще трябва да им я платим. Извинявайте, аз не 

мога да разбера структуроопределящи и не знам си какво. Аз не знам кои са 

структуроопределящи, но ние като отидем и ги проверим, те фактурират и 

ще трябва да им плащаме. Това важи за всички. Аз съм против. 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: Аз ви го предлагам да го гласувате. 

ТОМА ТОМОВ: Д-р Комитов предлага сруктуроопределящи 

болници или болници с най-високо ниво на спешност да им бъде разрешено 

да им се разгледа надлимитната дейност и респективно да претърпи 

проверка, за да се види. 

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: На база на кой нормативен 

документ казваме, че тази болница е структуроопределяща, а тази не е? 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: Говорим за тези, които са с трето ниво 

на ОАРИЛ. 

Григор Димитров напуска заседанието. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Дайте да гласуваме. Който е „за“ предложения 

проект на решение, моля да гласува. Против? Въздържали се. 

Решението не се приема. 

ЗА – д-р Станимир Хасърждиев 

ПРОТИВ – Кирил Ананиев, д-р Иван Кокалов 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – д-р Бойко Пенков, д-р Ваньо Шарков, Тома 

Томов, д-р Евгени Тасовски. 
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Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: Информация за фирмите какви отстъпки 

са направили. 

ИВАНКА КРЪСТЕВА: Аз имам една молба… 

Д-Р ЕВГЕНИ ТАСОВСКИ: Аз имам въпрос. Имаме наредба 7 за 

критериите. Кога ще определим номенклатурата на заболяванията и 

МКБтата? 

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: Имаме 10 МКБта. 

ИВАНКА КРЪСТЕВА: За списъка, който е. Срокът ни е януари 

месец. Изпратили сме писма до всички национални консултанти, защото е 

редно те да ни предложат. В момента имаме отговор от 5-6 национални 

консултанта. Продължаваме да чакаме отговорите им. Имаме технологично 

време. Мисля, че януари месец беше срока. Вчера го проверих, защото ми 

правеше впечатление, че много малко постъпват отговори за списъка със 

заболяванията. 

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: А в тази ситуация какво 

правим? Примерно има решение на съвета за реимбурсиране. При 

актуализиране на списъка на касата, а всъщност списъка на МКБ ги 

актуализираме до края на януари. Как ще стане тази работа?  

ИВАНКА КРЪСТЕВА: До 20 и някой януари е срока. 

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: Може ли да я ускорим тази 

процедура и на първото заседание през януари да го гледаме? 

ИВАНКА КРЪСТЕВА: Можем, но въпросът е, че не всички 

национални консултанти са дали отговор.  

Само имам едно предложение да отложим гледането на доклада за 

януари месец. Това е доклада, с който ви предоставяме информация за 

събраните пари. Искам там да уточня информацията и тогава ще ви го 

представя.  
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КИРИЛ АНАНИЕВ: Отлагаме го за януари. 

ИВАНКА КРЪСТЕВА: Благодаря. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Остана една точка за сградата в Шумен. 

ИВАНКА КРЪСТЕВА: И за договора за Jakavi. 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: Да решим първо за Шумен. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Допусната е някаква грешка при 

разпределението. Сега я коригираме в полза на нас. Ако няма други 

предложения и възражения, който е съгласен, моля да гласува. Приема се. 

По точката се взе следното решение: 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Променя свое решение № РД-НС-04-66/23.06.2014 г. и дава съгласие за 

замяна на част от първи и част от втори етажи срещу трети и четвърти 

етажи от недвижим имот, собственост на НЗОК и „Банка ДСК“ ЕАД, 

находящ се в гр. Шумен, в четириетажна масивна административна сграда 

на ул. „Цар Освободител“ № 102, парцел І, кв. 170, съгласно приложените 

план схеми за всеки етаж, като площите на НЗОК стават от 3 232 кв. м. на 

3 444.11 кв. м. 

2. Упълномощава управителят на НЗОК да подпише окончателен договор 

за доброволна делба между НЗОК и „Банка ДСК“ ЕАД. 

ЗА – Кирил Ананиев, д-р Бойко Пенков, д-р Ваньо Шарков, д-р Иван 

Кокалов, Тома Томов, д-р Евгени Тасовски, д-р Станимир Хасърждиев. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

Григор Димитров по време на гласуването е извън залата. 
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Д-Р ЕВГЕНИ ТАСОВСКИ: За Jakavi. 

ИВАНКА КРЪСТЕВА: На Надзорен съвет сте гласували за един нов 

лекарствен продукт на Новартис Jakavi. И съм извикала колегите, които са 

работили по договора. 

ЮЛИЯН ЯКИМОВ: По този въпрос има решение на Надзорния 

съвет от 27 юли 2015 г., което очертава параметрите на договора за 

отстъпки, който следва да се сключи с фирма Новартис, която е притежател 

на разрешението за употреба на продукта Jakavi. Изготвен е такъв договор, 

в който са заложени отстъпки от референтната цена, който договор ви е 

представен. Наред с отстъпките, които предлагат за продукта Jakavi те 

предлагат и отстъпки от цената за своите нови продукти от тяхното 

портфолио, с което се изпълнява решението на Надзорния съвет от 

27.07.2015 г. Но по една от точките решението не е изпълнено и това е по 

отношение на ограничението на броя болни, които през 2016 г. би следвало 

да могат да се лекуват с този продукт. В решението се посочва максимален 

брой болни за 2016 г. – 40 болни, но в писмото си, с което те ни 

информират за предложените от тях отстъпки, Новартис казват, че не могат 

да се ангажират с краен брой пациенти, които се нуждаят от тази 

терапевтична възможност и се предлага чрез комисия към НЗОК да се 

определят клинично подходящите пациенти. И в тази връзка, тъй като това 

е продукт от приложение 2 на Позитивния лекарствен списък ние нямаме 

основание нашата комисия, която е за скъпоструващо лечение да ги 

одобрява. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Да създадем нова. 

ЮЛИЯН ЯКИМОВ: И тук обсъждахме правните възможности 

относно създаването на една комисия, която да ги определя тези пациенти, 

но тъй като това е продукт от приложение 2 на ПЛС това ще изисква и 

съответните нормативни промени, тъй като в Наредба 4 за условията и реда 
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за предписване на лекарствени продукти се ограничават нашите 

възможности за това да въвеждаме критерии. Там ни се дава само по 

приложение 1 на Позитивния лекарствен списък да въвеждаме такива 

критерии, т.е. ако се приеме решение за създаване на такава комисия 

просто трябва да бъде записано след съответните нормативни промени, 

защото продуктите по Приложение 2 нашата комисия няма такива 

правомощия да се произнася. 

ИВАНКА КРЪСТЕВА: А хубаво би било да имаме такава комисия. 

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: Макулната дегенерация е пак в 

приложение 2. Има продукт, който спестява инвалидизация и т.н. Редно е 

според мен касата да има контрол върху тези работи и да има начин и 

механизъм да се гледа пациент по пациент и само наистина като се 

потвърди, че даден пациент отговаря на критериите медицински и т.н. 

тогава да направим плащане. Тези нормативни промени в наредба ли са? 

ЮЛИЯН ЯКИМОВ: Това е в наредба № 4 на министерство на 

здравеопазването за условия и ред за предписване на лекарствени продукти 

и наредбата за цените на Националния съвет по цени и реимбурсиране, 

където се казва, че в приложение 1 се въвеждат начините за предписване 

дали чрез протокол или рецептурна бланка и т.н.  

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: Има ли пречка ние да създадем 

комисия за конкретно заболяване? 

ЦВЕТЕЛИНА ДЕШКОВА: По критерии може да се направи. 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: Възложете на управителя да създаде 

такава комисия. Това ви предлагам. 

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: И аз това предлагам, за да не 

чакаме промени на наредби, срокове, а в крайна сметка след като няма 
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забрана да се създаде такава комисия, след като компанията е предложила и 

е съгласна на такива условия… 

Д-Р БОЙКО ПЕНКОВ: Ако управителят създаде такава комисия и 

ако тя откаже на някого може да се атакува решението и. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Комисията ще бъде консултативна, за да ни 

даде предложението. Ние ще сме тези, които ще отказваме или ще даваме 

разрешение. Според мен тази комисия трябва да включва и национални 

консултанти. А иначе те ще ни дават предложение, както сега за койловете. 

Д-Р ЕВГЕНИ ТАСОВСКИ: Защо продуктът е само в приложение 2 

след като е таблетна форма? 

ЮЛИЯН ЯКИМОВ: Защото диагнозата, за която се изписва е … 

Д-Р ЕВГЕНИ ТАСОВСКИ: Т.е. няма МКБ?  

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: Да. Това е рядка болест, малко 

пациенти. Какъв е смисълът да бъде в приложение 1. Възлагаме на 

управителя да създаде комисия и приемаме предложенията на компанията. 

ЮЛИЯН ЯКИМОВ: Комисията трябва да определи и критериите, 

които да бъдат приети от Надзорния съвет. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Който е съгласен с така предложеното 

решение, моля да гласува. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Искам да се запише, че възлагаме на 

управителя на НЗОК да създаде комисия, която да дава предложения на 

Надзорния съвет във връзка с това. Не тя да си помисли утре, че може да 

дава разрешение. Консултативна комисия, която да дава предложения за 

еди какво си. Да знаят, че те не решават, а трябва хубаво да гледат като ни 

предлагат, защото ако веднъж ги хвана, че пробутват някой - автоматично 

комисията се разпада. Както за койловете и за транкатетърните клапни 

протези. 
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ИВАНКА КРЪСТЕВА: А договора приемате ли го? 

Д-Р СТАНИМИР ХАСЪРДЖИЕВ: Приемаме го. Щом те са се 

съгласили на финансовите условия, които ние поставихме… 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Колеги, който е съгласен с решението да се 

направи комисия в Централно управление, която да ни предлага за решение 

одобрението от нея пациенти и да се сключи договор с фирмата, моля да 

гласува. 

По точката се взе следното решение: 

НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. Възлага на управителя на НЗОК да създаде консултативна комисия в ЦУ 

на НЗОК, която въз основа на становища от национални консултанти и 

външни експерти на НЗОК по съответната специалност да изготви 

изисквания с медицински критерии за лечение с лекарствен продукт Jakavi 

tablets 5 mg х 56 (Ruxolitinib) на пациенти с диагноза Миелофиброза. 

2. Въз основа на изготвените и одобрени от Надзорен съвет изисквания, 

комисията по т. 1 да предлага за одобрение от Надзорния съвет клинично 

подходящите пациенти за терапия с лекарствен продукт Jakavi tablets 5 mg 

х 56 (Ruxolitinib) от НЗОК. 

3. Възлага на управителя на НЗОК да сключи договор за отстъпка по чл. 21, 

ал. 2 от Наредба № 10 за лекарствения продукт Jakavi tablets 5 mg х 56 

(Ruxolitinib). 

ЗА – Кирил Ананиев, д-р Бойко Пенков, д-р Ваньо Шарков, Тома Томов, д-

р Евгени Тасовски, д-р Станимир Хасърждиев. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – д-р Иван Кокалов. 
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Григор Димитров по време на гласуването е извън залата. 

Д-Р ГЛИНКА КОМИТОВ: Благодаря ви за подкрепата и ви желая 

весела Коледа и щастлива Нова година. 

КИРИЛ АНАНИЕВ: Благодаря ви, колеги. Закривам заседанието. 

 

Заседанието приключи в 12.05 часа 
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